
RADA MIAST A MARKI
AI. J. PlIsudsklego 95
06-270 MAR K I

tel. (0-22) 781-10 - 03
Fax 781-13-78

moj. MazoUJieckie PROTOKOL Nr 28
z XXVIII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si~ w dniu 22 kwietnia 2009 roku

o godzinie 1300
, Maria Przybysz - Piwko Przewodniczl\.ca Rady Miasta Marki

otworzyla XXVIII sesj« Rady Miasta. Przywitala stalych czlonkow Rady oraz przybylych
gosci (sklad Rady Miasta Marki 21. radnych; nieobecny Grzegorz Mlodzianowski). Listy
obecnosci radnych oraz zaproszonych gosci stanowil\. zall\.cznik ill 1 do protokolu. Po
stwierdzeniu quorum Przewodniczl\.ca Rady przedstawila porzl\.dek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzl\.dku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzl\.dku obrad.
4. Przyj«cie protokolu z XXVI sesji z dnia 18 marca 2009 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk ill 328).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajl\.cej uchwal« ill XXIV/248/2009 Rady Miasta

Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok
(Druk ill 330).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe
zaopatrzenie w wod« i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie Miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2009 do 31 maja 2010 roku (Druk ill 318).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie por«czenia przez Gmin« Miasto Marki
pozyczki inwestycyjnej udzielonej Spoke z ograniczona odpowiedzialnoscil\.
"Wodoci~ Marecki" w Markach ze srodkow Wojewodzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwil\Zku z realizacjl\.
przedsi«wzi«cia "Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta
Marki" (Druk ill 329).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia regularninu okreslajl\.cego
wysokosc oraz szczegolowe warunki przyznawania nauczycielom dodatkow
za wyslug« lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczeg610we
warnnki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe
i godziny dorainych zast«pstw (Druk ill 323).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajl\.cej uchwal« Rady Miasta Marki
ill XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu
przychod6w i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w 2009 roku (Druk ill 327).

II. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych, stanowil\.cych mienie komunalne,
na rzecz wlasciciela nieruchomosci przyleglej (Druk ill 324).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odpIatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk ill 325).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
Druk ill 326).

14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli dzierzawy grunt6w komunalnych
pod dzialalnosc gospodarczl\. w tym pod reklarn«.

15 .Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy r6zne.
17. Zarnkni«cie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.

Nie zostaly zgloszone wnioski w sprawie zmian do porzildku obrad.

Pkt 4. przvjecie protokolu z XXVI sesji z dnia 18 marca 2009 roku.

Do chwili rozpocz~cia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwh¢m z powyzszym PrzewodnicZilca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzildzila glosowanie w sprawie przyj~cia protokolu Nr 26 z XXVI sesji Rady Miasta Marki
z dnia 18 marca 2009 roku.

Glosowanie
za przyj~ciem protokolu - 11
przeciw-O
wstrzymujilcych si~ - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P.Chojnowski, K.K~dzierski,

R.Korotko, F.RZewski).

Protok61 z XXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 18 marca 2009 roku zostal przyj~ty.

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 328),

Informacja 0 pracy Burmistrza od 11 marca do 15 kwietnia 2009 roku stanowi za1ilcznik
nr 2 do protokolu.

Nie zgloszono zadnych pytan.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budietu Miasta Marki na 2009
rok (Druk nr 330).

Projekt uchwaly z opiniil Radcy Prawnego stanowi zalilcznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil proponowane zmiany budzetu na 2009 rok zawarte
w Druku nr 330 (materialy opisowe stanowiil integralnil cz~s6 projektu uchwaly, str. 6).

Komisja BudZetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 330.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Jacek Orych, Bogdan Trzemecki,
Tadeuszs Sklodowski, Pawel Chojnowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczilca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn~la dyskusj~ i zarzildzila glosowanie
w sprawie podj~cia uchwaly zmieniajilcej uchwal~ nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki
z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 330).

Glosowanie
za podj~ciem uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujilcych si~ - 3
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W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny F.RZewski).

Uchwala zostala podjl<ta, otrzymala Nr XXVllI/280/2009 i stanowi zalll.cznik or 4 do
protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie zatwierdzenia tarvf za zbiorowe
zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie Miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2009 do 31 maja 2010 roku (Druk nr 318).

Projekt uchwaly z opinill. Radcy Prawnego stanowi za1ll.cznik or 5 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinfonnowal, m.in. ze: zgodnie z przepisami ustawy
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodl< i zbiorowym odprowadzaniu sciek6w przedsil<biorstwo
wodocill,goWO - kanalizacyjne w tenninie 70 dni przed planowanym dniem wejscia w zycie
taryfprzedstawia bunnistrzowi wniosek 0 ich zatwierdzenie; taki wniosek wplyn'l1 w dniu 27
lutego 2009 roku; do wniosku dolll.cza sil< szczeg610wll. kalkulacjl< cen i stawek oplat oraz
aktualny plan; bunnistrz sprawdza czy taryfy i plan zostaly opracowane zgodnie z przepisami
ustawy i weryfikuje koszty pod wzgll<dem celowosci ich ponoszenia; rada gminy podejmuje
uchwall< 0 zatwierdzeniu taryf w tenninie 45 dni od dnia zlozenia wniosku albo 0 odmowie
zatwierdzenia taryf, jesli zostalyone sporzll.dzone niezgodnie z przepisami.

Wniosek 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodl< 1 zbiorowego
odprowadzania sciek6w stanowi za1ll.cznik or 6 do protokolu.

Opinia nt. zgodnosci wniosku 0 zatwierdzenie taryf sp61ki Wodocill,g Marecki Sp. z 0.0. dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodl< i zbiorowego odprowadzania sciek6w na terenie gminy
Miasta Marki na okres od dnia 1 czerwca 2009 roku do dnia 31 maja 2010 roku stanowi
za1ll.cznik or 7 do protokolu.

Pan Kajetan Specjalski, Dyrektor Zarzll.du Sp61ki z 0.0. "Wodocill,g Marecki" przedstawil
zestawienie cen wody i sciek6w w Polsce w 2009 roku.
Zestawienie stanowi za1ll.cznik or 8 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku or 318.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Tadeusz Sklodowski, Maciej Grabowski,
Bogdan Trzemecki oraz Bunnistrz Janusz Werczynski oraz pan Kajetan Specjalski.

Przewodniczll.ca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknl<la dyskusjl< i zarzll.dzila glosowanie
w sprawie podjl<cia uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodl<
i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2009
do 31 maja 2010 roku (Druk or 318).

Glosowanie
za podjl<ciem uchwaly - 17
przeciw-O
wstrzymujll.cych sil< - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny F.RZewski).
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Uchwala zostala podj",ta, otrzymala Nr XXVIII/281/2009 i stanowi zalllccznik nr 9 do
protokolu.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie poreczenia przez Gmine Miasto Marki
poZVczki inwestycyjnej udzielonej Sp6lce z ograniczona odpowiedzialnoscia "Wodociag
Marecki" w Markach ze srodk6w Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwiazku z realizacja przedsiewziecia "Budowa
kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta Marki" (Druk nr 329).

Projekt uchwaly z opinillc Radcy Prawnego stanowi zalllccznik nr 10 do protokolu.

Burrnistrz Janusz Werczyllski poinfonnowal m.in, :l:e calkowity koszt przedsi",wzi",cia
"Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta Marki" wyniesie 200
milion6w zlotych, przewidywane dofinansowanie ze srodk6w unijnych to 60%; w zwi!\Zku
z tym niezb",dne b",dzie zacilw;anie po:l:yczek i kredyt6w; projekt uchwaly dotyczy por",czenia
preferencyjnej po:l:yczki (na dofinansowanie budowy kanalizacji) ze srodk6w Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w kwocie 6.938.100,- zl
(calkowity koszt 10.736.472 zl).

Komisja Bud:l:etowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 329.

Pan Kajetan Specjalski, Dyrektor Zarzllcdu Sp61ki z 0.0. "Wodocilill Marecki" oraz Bunnistrz
Janusz Werczyllski udzielili odpowiedzi na pytania radnych: Tadeusza Sklodowskiego,
Urszuli Paszkiewicz, Boguslawa Dllcbkowskiego.

Przewodniczllcca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn",la dyskusj", i zarZllcdzila glosowanie w
sprawie podj",cia uchwaly w sprawie por",czenia przez Gmin", Miasto Marki po:l:yczki
inwestycyjnej udzielonej Sp6ke z ograniczonllc odpowiedzialnoscillc "Wodocilill Marecki" w
Markach ze srodk6w Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie w zwil\Zku z realizacjllc przedsi",wzi",cia "Budowa kanalizacji sanitarnej na
obszarze aglomeracji miasta Marki" (Druk nr 329).

Glosowanie
za podj",ciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujllccych si", - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny F.R:l:ewski).

Uchwala zostala podj",ta, otrzymala Nr XXVIII/282/2009 i stanowi zalllccznik nr 11 do
protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu okreslajacego
wvsokosc oraz szczeg610we warunki przvznawania nauczvcielom dodatk6w za wvsluge
lat, motvwacyjnego, funkcyjnego i za warunki praey oraz szczeg610we warunki
obliczania i wvplacania wvnagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraznych zastepstw (Druk nr 323).

Projekt uchwaly z opinillc Radcy Prawnego stanowi za1llccznik nr 12 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz WerczyiJ.ski zaprezentowal projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zal!lcznik nr 13 do protokolu.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 323.

W tym punkcie porzlldku obrad nie zostala podj«ta dyskusja.

Przewodnicz!lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!ldzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu okreslaj!lcego wysokosc oraz szczegolowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatkow za wyslug« lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za
warunki pracy oraz szczegolowe warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny dorainych zast@stw (Druk nr 323).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 17
przeciw-O
wstrzymuj!lcych si« - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny F.RZewski).

Uchwala zosta1a podj«ta, otrzymala Nr XXVlII/283/2009 i stanowi zal!lcznik nr 14 do
protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale Rady Miasta Marki
nr XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu
przvchod6w i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w 2009 roku (Druk nr 327).

Projekt uchwaly z opini!l Radcy Prawnego stanowi zal!lcznik nr 15 do protokolu.

Bunnistrz Janusz WerczyiJ.ski szczegolowo omowil projekt uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 327.

W tym punkcie porz!ldku obrad dyskusja nie zosta1a podj«ta.

Przewodnicz!lca Rady Maria Przybysz - Piwko zarz!ldzila glosowanie w sprawie podj«cia
uchwaly zmieniaj!lcej uchwal« Rady Miasta Marki nr XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009
roku w sprawie zatwierdzenia planu przychodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 roku (Druk nr 327).

Glosowanie
za podj«ciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymuj!lcych si« - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podj«ta, otrzymala Nr XXVlII/284/2009 stanowi zal!lcznik nr 16 do
protokolu.
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Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych, stanowiacych mienie komunalne,
na rzecz wlasciciela nieruchomosci przvleglej (Druk nr 324).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi za1llcznik nr 17 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyllski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zbycia
nieruchomosci gruntowych w rejonie ulicy Marszalka J6zefa Pilsudskiego, oznaczonych
w ewidencji grunt6w miasta Marki jako dzialka nr ewid. 74 0 powierzchni 153 m2 i dzialka
nr ewid. 75/2 0 powierzchni 8 m2 z obrl<bu 5-14 w celu poprawy warunk6w
zagospodarowania nieruchomosci przyleglej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 324.

W tym punkcie porzlldku obrad dyskusja nie zostala podjl<ta.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podjl<cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci
gruntowych, stanowillcych mienie komunalne, na rzecz wll!Sciciela nieruchomosci przyleglej
(Druk nr 324).

Glosowanie
za podjl<ciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujllcych sil< - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjl<ta, otrzymala Nr XXVIII/285/2009 i stanowi za1llcznik nr 18 do
protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyraienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 325).

Projekt uchwaly z opinill Radcy Prawnego stanowi zalllcznik nr 19 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji grunt6w miasta Marki
jako dzialka nr ewid. 211/5 0 powierzchni 243 m2 z obrl<bu 5-10 znajdujllcej sil< w liniach
rozgraniczajllcych ulicy Poznanskiej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 325.

Dyskusja nie zostala podjl<ta w tym punkcie porzlldku obrad.

Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzlldzila glosowanie w sprawie podjl<cia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 325).
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Glosowanie
za podj~ciemuchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymuj!\.Cych si~ - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podj~ta, otrzymala Nr XXVIII/286/2009 stanowi za1ltcznik nr 20 do
protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 326).

Kopia projektu uchwaly z opinilt Radcy Prawnego stanowi zalltcznik nr 21 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczltcy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji gruntow mias13 Marki
jako dzialka nr ewid. 96 0 powierzchni 2852 m2 z obr~bu 4-07, przeznaczonej w Miejscowym
Planie Zagospodarowania Przestrzennego miasta "Marki II" pod budow~ drugorz~dnego

ukladu drogowego - przedluzenie ul. Sowiej do ill. Wilczej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 326.

W odpowiedzi na pytanie radnego Jacka Orycha, Burmistrz Janusz Werczynski
poinformowal, ze po wydzieleniu drogi pozos13la cz~sc nieruchomosci nie nadaje si~ do
sarnodzielnego zagospodarowania, dlatego gmina nabywa callt nieruchomosc; po wydzieleniu
drogi gmina podejmie kroki zmierzajltce do sprzedania pozostalych fragmentow tej
nieruchomosci wlascicielom nieruchomosci przyleglych; podkreslil, ze g16wnym celem
nabycia tej nieruchomosci jest uregu10wanie stanu prawnego gruntu, przeznaczonego pod
drog~, w zwiltzku z budowltkanalizacji sanitamej.

Radny Ryszard Korotko przypornnial, ze Rada Miasta w 2007 roku nie skorzystala z prawa
pierwokupu dotyczltcego nieruchomosci przy Fomar; wtedy Radca Prawny powiedzial, ze
gmina nie moze kupowac nieruchomosci, aby jlt potem sprzedac, wi~c dlaczego teraz gmina
moze sprzedawac? Jego zdaniem w 2007 roku mozna bylo kupic nieruchomosc po 120 zl/m2

,

a np. za rok sprzedac po 350 zl/ m2
; stwierdzil, ze gmina stracila na tym 15 milionow zlotych.

Burmistrz Janusz Werczyllski wyjasnil, ze w tym przypadku - Druk nr 326 - gmina nabywa
nieruchomosc, aby zrealizowaC konkretny cel publiczny; podkreslil, ze gmina nie moze
prowadzic dzialalnosci gospodarczej, np. obrot nieruchomosciarni.

Radny Tadeusz Sklodowski powiedzial, ze jest za regulowaniem stanow prawnych gruntow,
jesli tego wymaga interes publiczny, ale tej sytuacji nie rozumie, bo 13 illica to drugorz~dny

uklad drogowy ijego zdaniem gminy nie wykupujlt takich drOg.

Burmistrz Janusz Werczyllski zwrocil si~ z prosbl\, aby odroczyc glosowanie nad projektem
uchwaly zawartym w Druku nr 326 do nast~pnej sesji i zobowi!\Zal si~ do przygotowania
bardziej szczegolowych informacji na temat omawianego projektu uchwaly oraz kwestii
niezasadnosci nabycia nieruchomosci przy Fomar (Fomar Borg Automotive s.a) .
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Radny Pawel Chojnowski zaproponowal, aby projekt uchwaly skierowac do Komisji
Budzetowo - Gospodarczej do ponownego rozpatrzenia.

Przewodnicz!tca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn~la dyskusj~ i zarz!tdzila glosowanie
wniosku w sprawie odroczenia glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk nr 326) i odeslaniem go do Komisji Budzetowo 
Gospodarczej do ponownego rozpatrzenia.

Glosowanie
za przyj~ciemwniosku - 17
przeciw-2
wstrzymuj!tcych si~ - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyj~ty, projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 326)
b~dzie ponownie rozpatrzony na kolejnej sesji Rady Miasta.

Pkt 14. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli dzier:i:awy gruntow komunalnych
pod dzialalnosc gospodarcza, w tym pod reklame.

Przewodnicz!tca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezh\.ska odczytala Sprawozdanie Komisji
Rewizyjnej z kontroli dzierzawy gruntow komunalnych pod dzialalnosc gospodarczl\, w tym
pod reklam~.

Sprawozdanie stanowi zal!tcznik nr 22 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odniosl si~ do wspomnianej w Sprawozdaniu umowy
dzierzawy gruntu przy ul. Duzej, gdzie dzierzawca zalega ponad 4 tysi!tce zlotych
za bezumowne korzystanie z nieruchomosci za I kwartal2009 roku; przypomnial, ze Komisja
Rewizyjna poprzedniej kadencji zlozyla "wniosek w sprawie nieprzedluzania umow
dzierzawy cz~sci dzialki nr ewid. 2/2 w ob~bie 1-18 polozonej przy ul. Duzej" - wniosek
uzyskal akceptacje Rady Miasta; w zwil\.Zku z tym po wygasni~ciu z dniem 31 grudnia 2008
roku umowy dzierzawy, skierowano do dzierzawcy wezwanie do wydania gruntu do dnia
31 marca 2009 roku; nast~nie Burmistrz odczytal odpowiedZ na ww. wezwanie i zwrocil si~

do Rady Miasta z prosb!t 0 zaj~cie stanowiska w omawianej kwestii.
Komplet dokumentow stanowi zal!tcznik nr 23 do protokolu.

W krotkiej dyskusji ustalono, ze Komisja Budzetowo - Gospodarcza zapozna si~ z calosci!t
dokumentow i sformuluje stanowisko w tej sprawie.

Radny Jacek Orych zwrocil si~ do Burmistrza z prosbl\, aby radni mogli si~ zapoznac
z dokumentacj!tprzed posiedzeniem Komisji.

Burmistrz Janusz Werczynski zapewnil, ze radni w kazdej chwili maj!t dost~

do dokumentow, mog!t uzyskac pomoc i wyjasnienia w kwestiach niezb~dnych

do podejmowania decyzji na forum Rady Miasta; zach~cal radnych do korzystania z tych
mozliwosci.
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Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko przypomniala, ze na zaproszeniu na sesj" jest
r6wniez zapis, ze materialy dotycz~ce projekt6w uchwal udost"pnione s~ do wgl~duw Biurze
Rady.

Radna Urszula Paszkiewicz powiedziala, ze korzysta z material6w zgromadzonych w Biurze
Rady, a jesli konieczne s~ dodatkowe wyjaSnienia uzyskuje je we wlasciwych wydzialach
Urz"du Miasta.

Pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych.

1. Radny Jan Orlowski odczytal Interpelacj" z dnia 18 marca 2009 roku " ..0 udzielenie
prawidlowej odpowiedzi na zadane przeze mnie pytania w interpelacji z dnia 18 lutego 2009
roku." - Interpelacja stanowi zal~cznik ill 24 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyftski odczytal odpowied:i: na ww. Interpelacj" - odpowied:i: stanowi
zal~cznik ill 25 do protokolu.

W dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Kazimierz K"dzierski, Bogdan Trzemecki,
Pawel Chojnowski, Marek Mallk, Maria Przybysz - Piwko, Jacek Orych.

2.Przewodnicz~cy Klubu Radnych ,,0 Przyszlosc Marek" Jacek Orych poinformowal,
ze w dniu I kwietnia br. Klub zlozyl dwie interpelacje.

Burmistrz Janusz Werczyftski powiedzial, ze Klub zlozyl pisma, a nie interpelacje; dodal,
ze przygotowanie odpowiedzi wymaga czasu, poniewaz np. w jednym z pism Klub oczekuje
przeprowadzenia kwerendy w dokumentacji z 13 lat.

3.Radny Pawel Chojnowski przypomnial, ze 1% udzia16w w "Mareckim Osrodku Zdrowia'
jest w posiadaniu gminy; zapytal, kiedy b"dzie uchwala w sprawie zbycia tych udzia16w.

Burmistrz Janusz Werczyftski poinformowal, ze zostanie przygotowany taki projekt uchwaly.

Pkt 16. Sprawy raine.

I.Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala pismo sp61ki "Minsbud"
dotycz~ceutwardzenia ul. Palacowej.
Kopia pisma stanowi zal~cznik ill 26 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyftski wyjasnil, ze grunt przeznaczony pod ul. Palacowa jest
wlasnosci~pana Bogdana Piascika, kt6ry oczekuje, ze gmina w zamian za stanowi~ce jego
wlasnosc nieruchomosci, przeznaczone w planie zagospodarowania przestrzennego pod drogi
(np. ul. Palacow!b ul. Krymskq), przekaze pelnowartosciow~nieruchomosc przy Pilsudskiego
142; wielokrotnie przeprowadzane z panem Piascikiem negocjacje (r6wniez z udzialem
radnych), nie przynosily rezultat6w.
Burmistrz zapytal, czy nalezy dokonac takiej zamiany?

Rada Miasta wyrazila dezaprobat" dla dokonania zamiany nieruchomosci przeznaczonych
pod drogi na pemowartosciowe nieruchomosci np. przy ul. Pilsudskiego 142.
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2. Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala wniosek Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Marki 0 efektywniejsze wykorzystanie terenu targowiska przy
ul. Paderewskiego.
Wniosek stanowi zal~cznik nr 27 do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Tadeusz Sklodowski i Marek Kroczek.

Zaproponowano, aby wniosek przekaza6 do Wydzialu ds. Przygotowania i Wdrazania
Program6w Unijnych oraz Promocji Miasta Urz~du Miasta Marki.

3.Radny Tadeusz Sklodowski zwr6cil si~ z prosbll, r6wniez w imieniu ksi~dza Proboszcza W.
Makowskiego parafii Matki Bozej Kr610wej Polski, 0 wyr6wnanie terenu parkingu przy
kosciele (ul. Jutrzenki); zdaniem radnego gmina powinna zaj~6 si~ rozwiljZaniem problemu
tego parkingu.

Radny Pawel Adamczyk poinformowal, ze wsp61nie z pracownikami Wydzialu Gospodarki
Nieruchomosciami i Planowania Przestrzennego Urz~du Miasta skontaktowali si~

z wlaScicielami nieruchomosci, na kt6rej zlokalizowany jest ten parking i ustalono termin
spotkania.

4.Radny Jacek Orych zapytal Burmistrza 0 post~p prac przy budowie Komisariatu PoIicji
wMarkach.

Burmistrz Janusz Werczyilski odpowiedzial, ze prace s~ kontynuowane, all' zadne oficjalne
informacje na ten temat nil' wplyn~ly do Urz~du Miasta.

Pkt 17. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Przewodnicz~ca Rady Maria Przybysz - Piwko zamkn~la XXVIII sesj~ Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg

GI6wny pecjallsta
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